

| | |
|---|--|
| Biographies of the Nominees for Independent and Non-Independent Board Membership of Lesha Bank LLC (public) (the "Bank") | ملخص عن السيرة الذاتية للمرشحين لأعضاء مجلس الإدارة المستقلين وغير المستقلين لبنك لشا ذ.م.م. (عامة) ("البنك") |
| Appointees: <p>1- H.E. Sheikh Faisal Thani Al Thani appointed by Al Zubara Real Estate Investment Company W.L.L.</p> <p>His Excellency Sheikh Faisal bin Thani bin Faisal Al Thani was appointed Minister of Commerce and Industry in November 2024. He brings extensive leadership and management experience, having held numerous senior positions in both local and international institutions. Currently, His Excellency holds several prominent roles in Qatar, including being a member of The Supreme Council for Economic Affairs and Investment, the National Planning Council, and a member of the Supreme Committee for the Preparation of the Third National Development Strategy. Additionally, His Excellency is the Chairman of the Qatar Financial Centre Authority and Chairman of the Advisory Board for the Investment Promotion Agency. He also serves as the Chairman of Ooredoo Group and Lesha Bank and is a member of the Board of Directors of Qatar Airways Group and Qatar Insurance Company. Throughout his career, His Excellency served as the Chief Investment Officer for Asia and Africa at the Qatar Investment Authority.</p> <p>His Excellency Sheikh Faisal bin Thani bin Faisal Al Thani holds a bachelor's degree in business administration from Marymount University in the United States of America and an Executive Master's in Business Administration from HEC Paris.</p> <p>2- Mr. Nasser Ali AlHajri appointed by Broog Trading Company W.L.L.</p> <p>Mr. Nasser Ali Al Hajri is the Director of Financial and Administrative Control Private in the Office</p> | المعينون: <p>1. سعادة الشيخ فيصل ثاني فيصل آل ثاني معين من قبل شركة الزيارة للاستثمار العقاري ذ.م.م.</p> <p>يشغل سعادة الشيخ فيصل آل ثاني منصب وزير التجارة والصناعة في نوفمبر 2024. ويتولى سعادة الشيخ فيصل بن ثاني بن فيصل آل ثاني. حالياً عدداً من المهام البارزة في دولة قطر حيث يشغل منصب عضو المجلس الأعلى للشؤون الاقتصادية والاستثمار، والمجلس الوطني للتخطيط، وعضو اللجنة العليا لإعداد استراتيجية التنمية الوطنية الثالثة. كما يشغل سعادته منصب رئيس مجلس إدارة هيئة مركز قطر للمال، ورئيس المجلس الاستشاري لوكالة ترويج الاستثمار. كما يتولى منصب رئيس مجلس إدارة كل من مجموعة أريد وبنك لشا وهو عضو في مجلس إدارة كل من مجموعة الخطوط الجوية القطرية، وشركة قطر للتأمين. خلال مسيرته المهنية، كان يشغل سعادته منصب الرئيس التنفيذي للاستثمار في آسيا وإفريقيا في جهاز قطر للاستثمار.</p> <p>يحمل سعادة الشيخ فيصل بن ثاني بن فيصل آل ثاني، شهادة البكالوريوس في إدارة الأعمال من جامعة ماريماونت في الولايات المتحدة الأمريكية، وحاصل على شهادة الماجستير التنفيذي في إدارة الأعمال من جامعة الدراسات العليا في إدارة "Paris HEC".</p> <p>2. السيد ناصر على غصاب الهاجري معين من قبل شركة بروق التجارية ذ.م.م.</p> <p>يشغل السيد ناصر على غصاب على غصاب على الهاجري منصب مدير الرقابة المالية والإدارية في المكتب</p> |
| | 1 |

| | |
|---|--|
| <p>of His Highness the father Emir, as well as other positions. He was also previously a member of the Board of Directors of Dukhan Bank, Barwa Bank and Barwa Real Estate Company.</p> | <p>الخاص لصاحب السمو الأمير الوالد، كما عددة مناصب، حيث كان سابقاً عضواً مجلس إدارة بنك دخان، بنك بروه، شركة بروة العقارية.</p> |
| <p>Nominees for Non-Independent Board Membership</p> | <p>المرشحون لعضوية مجلس الإدارة غير المستقلين:</p> |
| <p>1. Azom Real Estate Investment Company W.L.L. by Mr. Mohammed Ali Al-Sulaiti</p> <p>Azom Real Estate Investment Company W.L.L. is a limited liability company established under the laws of the State of Qatar.</p> <p>Mr. Muhammad Ali Al-Sulaiti holds a bachelor's degree in management and accounting. He currently works at the Emiri Guard since 2000. He is a board member of Azom Company.</p> <p>2. Shaha Company for Investment and Real Estate W.L.L. represented by Mr. Hamad Ali Al Mannai.</p> <p>Shaha Company for Investment and Real Estate W.L.L. ("Shaha") is a limited liability company established under the laws of the State of Qatar</p> <p>Mr. Hamad Al Mannai has served several positions such as Former CEO of Meeza, Former Director of the Minister's Office (Ministry of Commerce and Industry) and served as Board members in various companies including Qatar Development Bank, Mwani Qatar, Gulf Bridge International and the QFMA. Mr. Hamad Ali Al Mannai holds a master engineering degree from Florida tech (USA).</p> | <p>1. شركة أزوم للاستثمار العقاري ويمثلها السيد محمد علي السليطي</p> <p>شركة أزوم للاستثمار العقاري هي شركة ذات مسؤولية محدودة تأسست بموجب قوانين دولة قطر.</p> <p>يحوز السيد محمد علي السليطي على درجة بكالوريوس في مجال الإدارة والمحاسبة. وهو يعمل حالياً عميد في الحرس الأميري منذ عام 2000. وهو عضو مجلس إدارة في شركة أزوم.</p> <p>2. شركة شاهة للاستثمار والعقارات ذ.م.م. يمثلها السيد حمد على حمد الرمول المناعي</p> <p>شركة شاهة للاستثمار والعقارات هي شركة ذات مسؤولية محدودة تأسست بموجب قوانين دولة قطر.</p> <p>شغل السيد حمد على حمد الرمول المناعي مناصب عديدة: الرئيس التنفيذي السابق لشركة ميزا، مدير سابق لمكتب الوزير (وزارة التجارة والصناعة). كما شغل مناصب عضو مجلس إدارة في السابق في كل من بنك قطر للتنمية، موانئ قطر جلف بريج إنترناشونال وهيئة قطر للسوق المالية. يحوز السيد حمد على حمد الرمول المناعي على درجة ماجيستر في الهندسة من جامعة فلوريدا (الولايات المتحدة الأمريكية).</p> |

| | |
|---|--|
| <p>3. Shift Company W.L.L. represented by Mr. Abdulrahman Totonji</p> <p>Shift Company W.L.L ("Shift") is a limited liability company established under the laws of the State of Qatar.</p> <p>Mr. Abdulrahman Irfan Totonji holds the position of Managing Partner at Shift Group. Before assuming this position, Mr. Totonji was the CEO of Lesha Bank LLC (Public). Mr. Totonji holds a master's degree of real estate development and finance from Georgetown University. Mr. Totonji is currently the Chairman of the Board of Directors at Starlink LLC.</p> | <p>3. شركة شفت ذ.م.م. يمثلها السيد عبدالرحمن عرفان توتونجي</p> <p>شركة شفت ذ.م.م. هي شركة ذات مسؤولية محدودة تأسست بموجب قوانين دولة قطر.</p> <p>يشغل السيد عبدالرحمن عرفان توتونجي منصب المدير في شركة شفت. وقبل توليه هذا المنصب كان الرئيس التنفيذي للبنك ويحوز على درجة ماجيستر في مجال تطوير وتمويل العقارات. ويشغل السيد عبد الرحمن توتونجي حالياً منصب رئيس مجلس إدارة في شركة ستارلينك ذ.م.م.</p> |
| <p>Nominees for Independent Board Membership</p> <p>1. Mr. Mohamed Yousef A- Al Mana</p> <p>Mr. Al Mana is Lesha Bank's vice Chairman and has been a Lesha Bank Board member since April 2019, operating within its Audit, Risk and Compliance Committee. Mr. Al Mana has extensive experience in security and defense in the public sector occupying various security and enforcement roles with the Qatari Police and the Ministry of Internal Affairs. Mr. Al Mana is an avid champion of the weight-lifting sport in Qatar, a member of the Arab Olympic Committee and the first vice president of the Qatar Olympic Committee. He is also a member of the Shura Council and the Chairman of the Economic and Financial Affairs Committee within the Shura Council.</p> | <p>المرشحون لعضوية مجلس الإدارة المستقلين:</p> <p>1. السيد محمد يوسف عبدالرحمن المانع</p> <p>يشغل السيد المانع منصب نائب رئيس مجلس إدارة بنك لشا وعضو مجلس إدارة فيه منذ أبريل 2019 . ويعمل ضمن لجنة التدقيق والمخاطر والالتزام.</p> <p>ويتمتع السيد المانع بخبرة واسعة في مجال الأمن والدفاع في القطاع العام حيث شغل العديد من الأدوار الأمنية والتنفيذية مع الشرطة القطرية ووزارة الداخلية. كما هو بطل لرياضة رفع الأثقال في قطر وعضو اللجنة الأولمبية العربية والنائب الأول لرئيس اللجنة الأولمبية القطرية.</p> <p>كما أنه عضو في مجلس الشورى ورئيس لجنة الشؤون الاقتصادية والمالية في مجلس الشورى.</p> |

| | |
|--|---|
| <p>Mr. Al Mana holds Bachelor's Degree in Homeland Security from the Academy of Homeland Security in Doha, Qatar.</p> | <p>وهو حائز على درجة البكالوريوس في علوم قوة الأمن الداخلي من كلية الأمن الداخلي بالرياض .</p> |
| <p>2. Mr. Mohammad Yusuf Behzad</p> <p>Mr. Mohammad Yousef Behzad holds a Master's degree in Economics from the University of California, USA and held several positions as follows:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Secretary General of the Arab-European Business Council for Small and Medium Enterprises - Beirut (2014 - Present) - Director General of the Arab Industrial Development and Mining Organization (2006-2014) <p>As well as other positions.</p> | <p>2. السيد محمد يوسف بهزاد</p> <p>السيد محمد يوسف بهزاد حائز على ماجистر إقتصاد من جامعة كاليفورنيا - الولايات المتحدة وشغل عدة وظائف:</p> <ul style="list-style-type: none"> - أمين عام مجلس الاعمال العربي الأوروبي للمشروعات الصغيرة المتوسطة - بيروت (2014 - الان) - مدير عام المنظمة العربية للتنمية الصناعية والتعدين (2014-2006) بالإضافة إلى عدة مناصب أخرى. |
| <p>3. Mr. Nasser Falah Al-Dosari</p> <p>Mr. Nasser Falah Al-Dosari holds several master's degrees from Green Witch University London and a bachelor's degree in management and economics.</p> <p>Mr. Nasser Falah Al-Dosari held several positions as follows:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Managing partner from 2022 until now at Nasser Falah Al-Dosari Accounting and Auditing Office - Expert in the Office of the CEO of Qatar Museums Authority (2015-2022) - Director of Administrative Services (2009-2025) <p>He also held several positions at Qatar Museums Authority.</p> | <p>3. السيد ناصر فلاح الدوسري</p> <p>السيد ناصر فلاح الدوسري حائز على عدة ماجистر من جامعة غرين ويتشن لندن ودرجة بكالوريوس في الإدارة والاقتصاد.</p> <p>شغل السيد ناصر فلاح الدوسري عدة وظائف كال التالي</p> <ul style="list-style-type: none"> - الشريك المدير من 2022 حتى الان في مكتب ناصر فلاح الدوسري للمحاسبة والتدقيق - خبير في مكتب الرئيس التنفيذي لهيئة متاحف قطر (2022-2015) - مدير الخدمات الإدارية (2025- 2009) <p>كما شغل مناصب عدة في هيئة متاحف قطر</p> |
| <p>4. Mr. Meshaal Mohamed Al-Mahmoud</p> <p>Mr. Meshaal Mohamed Al-Mahmoud is the Director of the Economic Affairs Department</p> | <p>4. السيد مشعل محمد عبدالله آل محمود</p> <p>يشغل السيد مشعل محمد عبدالله آل محمود منصب مدير إدارة الشؤون الاقتصادية في الديوان</p> |

at the Amiri Diwan since 2013. He previously held the position of Director of Project Finance and Investment Department at Qatar Energy Company (2000-2013). Mr. Meshaal Al Mahmoud has extensive experience in economic and investment matters. Mr. Meshaal Al Mahmoud is currently a member of the Board of Directors at the Qatar Museums Authority and a member of the Board of Directors of Lesha Bank. Mr. Meshaal Al Mahmoud holds a Bachelor's degree in Finance from Suffolk University in Boston.

5. Mr. Fahad Mohammed Al Emadi

Mr. Fahad Mohammed Al-Emadi holds several Bachelor's degree in Management and Economics with a specialization in Public Accounting from Qatar University in 2001. Mr. Fahad Mohammed Al-Emadi held several positions as follows:

- CEO of the National Mattress Factory (1998 - now)
- CEO of the National Factory for the manufacture of sponges and furnishings (2000 - now)
- Member of the Board of Directors of Al Jameel Furniture Exhibition
- Member of the Industry Committee of Qatar Chamber of Commerce and Industry
- Expert in the Office of the CEO of Qatar Museums Authority (2015-2022)
- Director of Administrative Services (2009-2025)

6. Mr. Eisa Al Mohannadi

Mr. Eisa Mohamad Eisa Al Mohannadi is the Chief Financial Officer of Ooredoo. Prior to

الأميري منذ عام 2013. وكان يشغل منصب مدير لادارة تمويل المشاريع والاستثمار في شركة قطر للطاقة (2000- 2013). ويتمتع السيد مشعل محمد عبدالله آل محمود بخبرة واسعة في الأمور الاقتصادية والاستثمارات. ويشغل حالياً منصب عضو مجلس إدارة أمناء هيئة متاحف قطر وعضو في مجلس ادارة بنك لشنا. ان السيد مشعل محمد عبدالله آل محمود حائز على درجة بكالوريوس في مجال المالية من جامعة سفولك في بوسطن.

5. السيد فهد محمد العمادي

السيد فهد محمد العمادي حائز على عدة بكالوريوس إدارة وإقتصاد والتخصص محاسبة عامة من جامعة قطر سنة 2001.

شغل السيد فهد محمد العمادي عدة وظائف:

- الرئيس التنفيذي للمصنع الوطني للمراتب (1998- الان)
- الرئيس التنفيذي للمصنع الوطني لصناعة الاسفنج والمفروشات (2000 - الان)
- عضو مجلس إدارة معرض الجميل للمفروشات
- عضو لجنة الصناعة بغرفة تجارة وصناعة قطر
- خبير في مكتب الرئيس التنفيذي لهيئة متاحف قطر (2022-2015)
- مدير الخدمات الإدارية (2009- 2025)

6. السيد عيسى المهندى

يشغل السيد عيسى محمد عيسى المهندى منصب المدير المالي في شركة Ooredoo . وقبل

| | |
|--|---|
| <p>taking the Chief Financial Officer role at Ooredoo, Mr. Eisa Mohamad Eisa Al Mohannadi has served as the director for revenue assurance and compliance and senior director of finance operation at Ooredoo. Mr. Eisa Mohamad Eisa Al Mohannadi is currently a board member in the State of Qatar at QLM Life and Medical Insurance Company and Starling. He is also a Board member at Ooredoo Oman and Lesha Bank.</p> | <p>توليه هذا المنصب كان السيد عيسى محمد عيسى المهندى مدير لضمان الإيرادات والامتثال ومدير أول للعمليات المالية في Ooredoo . كما يشغل السيد عيسى محمد عيسى المهندى حالياً منصب عضو مجلس إدارة في شركة كيو الام لتأمينات الحياة والتأمين الصحي وستارلينج. كما هو عضو مجلس إدارة في Ooredoo عمان. و بنك لشنا.</p> |
| <p>7. Ms. Olga Belyakieva</p> <p>Ms. Olga Belyakieva holds the following positions:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Independent Member: BPWC America - ECO Ambassador Abu Dhabi <p>Ms. Olga Belyakieva holds an Introduction to Sustainable Finance certificate from the University of Oxford, UK.</p> | <p>7. السيدة أولغا بيلياكيفا</p> <p>تشغل السيدة أولغا بيلياكيفا المناصب التالية:</p> <ul style="list-style-type: none"> - عضو مستقل: BPWC أمريكا - سفير ECO أبو ظبي <p>حائزة السيدة أولغا بيلياكيفا على شهادة Introduction to Sustainable Finance من جامعة أكسفورد ببريطانيا</p> |
| <p>8. Ms. Noora Al Suweidi</p> <p>Ms. Noura Abdulaziz Al Suwaidi is the Chief Operating Risk Officer at the Qatar Central Bank. She also served as Risk Management Officer at Edaa (2021-2023).</p> <p>Mrs. Noura Abdulaziz holds several degrees and a master's degree from HEC Paris.</p> | <p>8. السيدة نوره عبدالعزيز السويدي</p> <p>تشغل السيدة نوره عبدالعزيز السويدي منصب رئيس المخاطر التشغيلية في البنك المركزي. كما شغلت مسؤول إدارة المخاطر في إيداع (2021-2023).</p> <p>السيدة نوره عبد العزيز حائزة على عدة شهادات وعلى درجة ماجистر من HEC Paris .</p> |
| <p>9. Mr. Nasser Abdullah Al Misnad</p> <p>Mr. Nasser Al Misnad worked for three years at Barzan Holdings in the field of Strategic Procurement and he is currently a Board member at Qatari Investors Group and a Board member of Vodafone Qatar, representing Qatar Foundation LLC.</p> <p>Education:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Bachelor in Business Administration, University of La Verne (State of California, USA). | <p>9. السيد ناصر بن عبدالله المسند</p> <p>عمل السيد ناصر المسند لمدة ثلاثة سنوات في شركة بربان القابضة في مجال المشتريات الاستراتيجية وهو حالياً عضو مجلس إدارة في مجموعة المستثمرين القطريين وعضو مجلس إدارة في فودافون قطر ممثلاً فودافون ومؤسسة قطر ذ.م.م.</p> <p>التحصيل العلمي</p> <ul style="list-style-type: none"> - بكالوريوس في إدارة الأعمال، جامعة لافيرن (ولاية كاليفورنيا، الولايات المتحدة الأمريكية) <p>كما اجتاز السيد المسند الدورات التالية:</p> |

| | |
|---|--|
| <p>Mr. Al Misnad has also passed the following courses:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Associate in Project Management (CAPM), - Time and Stress Management for Graduates Social Style - Effective Team Working - Emotional Intelligence for Graduates <p>10. Sheikh Abdulrahman Hassan Al Thani</p> <p>Sheikh Abdulrahman Hassan Al Thani holds several degrees in economics and liberal arts from the University of Denver - Colorado in 2018.</p> <p>Sheikh Abdulrahman Hassan Al Thani has been working as an Assistant Manager - Treasury and Finance at Katara since 2022 and prior to that he served as Senior Finance Officer at Katara. He is also a board member of the E1 Series Qatar Championship</p> | <p>شهادة مساعد مدير مشروع (CAPM) - إدارة الوقت والضغط للخريجين - أنماط السلوك الاجتماعي - العمل الجماعي الفعال - الذكاء العاطفي للخريجين -</p> <p>10. الشيخ عبدالرحمن حسن ال ثاني الشيخ عبدالرحمن حسن ال ثاني حائز على عدة شهادات العلوم في الاقتصاد والفنون الحرة من جامعة دنفر - كولورادو سنة 2018. يعمل الشيخ عبدالرحمن حسن ال ثاني كمدير مساعد في الخزانة والمالية في قطر منذ عام 2022 وشغل قبل ذلك منصب مسؤول مالي أول في قطر. كما أنه عضو في مجلس في E1 Series Qatar Championship</p> |
|---|--|